
Sprawozdanie z prac Komisji Spraw Społecznych 

w okresie międzysesyjnym 19.12.2024 – 10.02.2025 

 
Komisja Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 27 stycznia 2025 r. zapoznała się z ofertą 
placówek kultury i sportu na nadchodzące ferie zimowe. Zarówno GOKiR, jak i GOS przygotowały 
ofertę ciekawych wycieczek oraz zajęć stacjonarnych. Również w Świetlicy Środowiskowej w Połomi 
dzieci z terenu gminy mogą ciekawie spędzić czas. Dyrektorzy placówek przedstawili również 
wstępne plany imprez kulturalnych i sportowych na bieżący rok. 
 
W sprawach bieżących Komisja opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję, w sprawie: 
  
a/ zmiany Uchwały Nr XIV/97/2019 Rady Gminy Mszana z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak 
również trybu ich pobierania. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”. 
 
b/ projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Wzmacniany Senior” na rok 2025 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”. 
  
c/ projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu Strategii Rozwoju Gminy Mszana na lata 2026 -2036 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”. 
Komisja analizowała również temat regulaminu przyznawania nagród za osiągnięcia w twórczości 
artystycznej dla mieszkańców gminy do 16 roku życia. Został przedstawiony wstępny projekt takiego 
regulaminu, do którego na następnym posiedzeniu Radni przekażą swoje uwagi lub propozycje. 
  
Komisja wypracowała stanowisko w sprawie wniosku mieszkanki o zmiany w obowiązującym 
Regulaminie określającym zasady i tryb przyznawania Nagród Gminy Mszana za osiągnięcia w 
dziedzinie twórczości artystycznej i upowszechniania kultury. 
Komisja uznała za bezzasadne wprowadzanie zmian, które spowodowałyby spłycenie rangi nagrody 
oraz skutkowałyby napływem zwielokrotnionej ilości wniosków, mającym wpływ na wydatki budżetu 
gminy. 
  
Rozpatrywano również propozycję mieszkanki w sprawie utworzenia gminnego programu 
stypendialnego dla zaangażowanych społecznie młodych mieszkańców. Radca prawny nie znajduje 
przepisu, który mógłby stanowić samoistną podstawę prawną do wprowadzenia przez Gminę 
programu stypendialnego w zakresie działań społecznych i wolontariatu. W związku z tym Komisja nie 
stwierdza zasadności utworzenia przez gminę takiego programu, który również wiązałby się z 
dodatkowymi wydatkami z budżetu gminy. 
Stanowisko przyjęto w głosowaniu jawnym. Głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”. 
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